
Protokól z obrad
XXIX Sesji Rady Gminy

z dnia 21 lutego 2014 roku

Na obradach XXIX Sesji Rady Gminy obecni byli:
Wójt Gminy- p. Jerzy Izydorski
Sekretarz Gminy- p' Halina Urbańska
Skarbnik Gminy- p. Jolanta Smętek
Proboszcz parafii Kościęlna Wieś- ks. Bogusław Wiszowaty
Sołtysi oraz mlęszkańcy gminy
Przewodniczący Rady Gminy p. Ryszard Błaszczyk powitał zebranych i po stwierdzeniu
kworum otworżył obrady XXIX Sesji Rady Gminy.

obrady XXIX Sesji rozpoczęĘ się o godzinie lO|2, a zakończyły o godzinie 1208.

Ad.pkt 2
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum.
2. Przędstawienie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanię z działalności Wójta z okresu międzysesyjnego.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej nalata2014-2018.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budzetu gminy na20l4 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości dięt dla przewodniczących
organów wykonawczych j edno stek pomo c niczy ch.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu
narcalizację zadan z zaktęsu ochrony zdtowla'
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielęnia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego
na r ealtzacj ę zadań biezących.
10. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrazenla zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego
w 2015 roku.
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Sw.
Wawrzyńca w Kościelnej Wsi na remont dachu kościoła, wymiana stropu koŚcioła,
konserwacj a szczytow wewnątrz kościoła i konserwacja wiecznych malowideł.
12. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji opisu granic obwodów głosowania oraz adresów
obwodowych komisj i wyborczych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji opisu granic okręgów wyborczych.
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ''Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów
Zawierających Azbest z terenu Gminy osięciny nalataŻ0l4-2032"
15. Podięcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Probl emów Alkoho lowych i Przeciw działanta Narkoman tt na 20 I 4 r ok.
16. Podjęcie uchwały w sprawie upowaznienia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy
Społecznej w osięcinach do załatwianta indywidualnych spraw z zal<tęsu administracji
publicznej dotyczącej zryczałtowanęgo dodatku energetycznego o którym mowa w ustawie z
dnia 10 kwietnia 1997 roku- Prawo energetyczne.
17. Podjęcie uchwały w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego uprawniającego do
przyznanl'a zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osob objętych wieloletnim
plogramem wspierania finansowego gmin w zakresie dozywiania ,'Pomoc państwa w zakresie
dozywiania" na lata 20I 4 -2020.
18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
na teręnie Gminy osięciny nalata20l4-2020.



19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina osięciny warunków t zasad korzystania z ntch
oraz opŁat za lch korzystanie.
Ż0. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŻy w drodze przetatgu ustnego nieograniczonego
nięruchomości zabudowanej budynkiem byłej szkoły podstawowej.
21. Podjęcie uchwały w sprawie vłyraŻenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.
22. Podjęcie uchwały w sprawie WraŻenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości.
23. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
tery{orialnego.
24. Sprawozdanie z działa|ności Zespołu Interdyscyplinarnego za20l3 rok.
25. Sprawozdanie z działa|ności Wspólnych Komisji Rady Gminy za20l3 rck.
26. Sprawozdanię z działalności Komisji Rolnej i Gospodarki Gruntamt za20l3 rok.
27. Sprawozdanię z działalnoŚci Komisji ds. obywatelskich za20l3 rok'
28. Sprawozdanie z dziaŁalności Komisji oświaty, Kultury, Zdtowia i Spraw Socjalnych za
2013 rok.
29. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budownictwa i Gospodarki Komunalnej za2013
rok.
30. Sprawozdanie z dziaŁalności Komisji Finansowej za2013 rok.
31. Sprawozdanie z dziaŁalności Komisji Rewizyjnej za2073 rok.
32. Wnioski i interpelacje.
33. Sprawy różnę.
34. Zakonczente.

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt 3
Zaprzyjęciem protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy głosowali wSZyScy obecni radni.
Nie wnoszono uwag.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o zabranię głosu na temat dotacji dla kościoła
w Kościelnej Wsi p.w. św' Wawtzynca.
Wójt poinformował, że parafta rzymskokatolicka wystąpiła w ubiegłym roku o dotację na
remont i modernizację kościoła' Jest to obiekt zabytkowy. Żeby wyremontować koŚciół
potrzeby jest udział własnych Środków t trzeba je w jakiś sposób zgromadzić' Parafl'anlę z
Kościelnej Wsi sami nie są w stanie zebtac wszystkich pieniędzy byłoby to bardzo duŻe
obciązenie dla mieszkańców. Zadanięm gminy jest równiez wspomaganie tego typu spraw.

Kolejno głos zabrałproboszczparafii Kościelna Wieś, ksiądz Bogusław Wiszowaty.
Proboszcz podziękował za zaproszenię na sesję'' dalej przypomniał, Że parafta przygotowuje
się do remontu koŚcioła w Kościelnej Wsi p.w. Sw. Wawrzyńca. KoŚciół ten pochodzi
z przełomu XII i XIII wieku, na tym terenie jest jedną z najstarszych budowli, którą naruszył
ząb czasu w związku z tym trzęba dokonać jakiegoś doraŹnego remontu, czy bieŻących
napraw. Ksiądz poinformował, Że kiedy po taz pierwszy dwa lata temu była Komisja
Liturgiczna. Komisja Konserwatorska z Torunia, firma projektowa i konserwator z
Włocławka została podjęta decyzja, Że albo dokonuje się remontu całego obiektu kościoła
łącznie z oka|ającym murem i obejściem, albo dokonuje się tylko bteŻących napraw. Zapadła
decyĄa Żeby na podstawie dotacji państwowych, Środków zewnętrznych, unijnych środków i
środków z LJrzędu Marszałkowskiego przeptowadzic kompleksowy remont kościoła.
Przygotowanie dokumentacji trwało Ż lata, w tej chwili jest przygotowany cały projekt



konserwatorski, cały projekt budowlany, jest powołana komisja, inspektorzy nadzonl,
inspektorzy budowlani, cała dokumentacj a j est przygotowana.
Koszt całej inwestycji jest oglomny' górna część kościoła z wymianą wtęźby dachowej nad
prezbiterium z zachowanięm średniowiecznych fragmentów jak równieŻ vłymiana poszycia
dachu, wymiana koleb, konserwacj a szczytów zamknęła się w kosztorysie ok.700'000,00 zł.
Parafl,a na wkład własny powinna mieć kwotę 150.000,00 zł. JęŻeli chodzi o środki finansowe
to w ubiegłym tygodniu parafia otrzymała informację z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa
Narodowego, Że została przyznana dotacja w wysokości 300.000,00 zł. W tej chwili jeszcze
parafta czeka na odpowiędŹ z Urzędu Marszałkowskiego i od konserwatora zabytków. Ta
suma nie jest wystarczająca na zaplanowane place więc w ubiegłym tygodniu była komisja i
została podjęta decyzja, ze w pierwszym tzędzie będzie wykonana caŁa częśc prezbiterialna,
czyIi dach prezbiterium, wymiana koleby, żeby poźntej do tej pierwszej części juŻnte wracać
tylko przejŚć do dalszej części kościoła.
Ksiądz przypomniał, że zwtóclł się z proŚbą do Urzędu Gminy i podziękował Wójtowi,
Radzie Gminy i wszystkim tym, którzy w pozytywny sposób podjęli decyzję o pomocy
finansowej dla parafii Św. Wawrzyńca.
JeŻeli chodzi o Sprawy finansowe to potrzebne 150.000 zł wkładu własnego, z oftar
pokolędowych, dodatkowych na remont kościoła zostało zebrane 50.000 zł, 5.000 zŁbyło w
kasie parafia|nej z oszczędności, brakuje jeszcze 45'000 zł z ptentędzy paraftalnych, a do
Gminy parafia wystąpiła z prośbą o dofinansowanie w kwocie 50.000 zł. Zdantem proboszcza
w przeciągu tego roku wkład parafii będzie wystarczający, a remont kościoła nie zamknie się
w jednym roku tylko będzie rozłoŻony na kilka kolejnych Iat, będzie robiony etapami, ksiądz
zahJada Że będzie rczŁożony na 4 kolejne lata, a jeśli nie to przedłuŻy się na kolejne lata.

Ad.pkt 4
S prawo zda nię z działalno ści międzys e syj nej prze dstawił Wój t.

Po przedstawionym sprawozdaniu głos zabrał radny Rolewski, poprosił Wójta o informację
jak często są oprózniane ze śmieci kosze uliczne.
Wójt odpowiedział, ze co najmniej 2 razy w miesiącu.
Zdaniem radnego Rolewskiego kosze powinny byi czyste, a kwota płacona taznarok'
Ww sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu'

Ad.pkt 5
Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2018
przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag.
Przewo dnic zący pruepr ow adził gło sowanie. Następnie Rada w gło sowaniu :

- 14- ,,Za",0- ',przeciw'', 
0-''wstrzym'się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/236|20I4 w sprawie

Zmlan Wi el o1 etniej Pro gnozy Finansowej na lata Ż0 I 4'20 I 8 .

Wiw uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt ó
Zmiany do budzetu gminy na 2014 rok przedstawiła p' Jolanta Smętek, Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały w sprawie zmian do budzetu gminy na20l4 rok przedstawił Przewodniczący
Rady Gminy' Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przeplowadził głosowanie. Następnie
Rada w głosowaniu:
- 14- ,,za",0- ,,przeciw''' 0-,,wstrzym.się''_ podjęła uchwałę Nr XXIX/237120|4 w sprawie
zmian do budzetu gminy na 2014 rok.
Ww uchwała stanowi załącztlknr 4 do niniejszego protokołu.



Ad.pkt 7
Projekt uchwały w sprawie zasad i wysokości diet dla przewodniczących organów
wykonawczych jednostek pomocniczych przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie
wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,Za",0- ,,przeciw'', 0_,,wstlzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/238120I4 w sprawie
zasad i wysokości diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek
pomocniczych.
Ww uchwała stanowi załączntknr 5 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt 8
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi radziejowskiemu na
rcalizację zadań z zakresu ochrony zdtowla przedstawił Przewodniczący Rady Gminy'Nie
wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,za",0- ,,przeciw", 0-,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/239|20I4 w sprawie
udzięlenia pomocy finansowej Powiatowi radziejowskiemu na realtzację zadai z zakłesu
ochrony zdrowta.
W/w uchwała stanowi załączniknr 6 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt 9
Projekt uchwały w sprawie udzielęnia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego na
realizację zadan biezących przedstawił Przewodnlcząay Rady Gminy. Nie wnoszono uwag.
Przewodnic Zący ptzeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,Za",0_ ,,przeciw''' 0-,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/240120I4 w sprawie
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Radziejowskiego narealtzację zadanbieŻących.
Ww uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 10
Projekt uchwały w sprawie nie v,ryra-Żenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w
roku 2015 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. Nie Wnoszono uwag. Przewodniczący
przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,Za",0- ,'przeciw'', 0-,,wstrzym'się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/24Il20I4 w sprawie nie
lvyrażeniazgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2015'
Ww uchwała stanowi załączniknr 8 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 11

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Sw.
Wawrzynca w Kościelnej Wsi na remont dachu kościoła, wymiana stropu kościoła,
konserwacj a szczytow wewnątrz kościoła i konserwacja wiecznych malowideł przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag' Przęwodniazący ptzeprowadził
głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,Za",0- ,'przeciw'', 0-',wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/242|20I4 w sprawie
udzielenia dotacji Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Sw. Wawrzyńca w Kościelnej Wsi na

remont dachu kościoła, wymiana stropu kościoła' konserwacj a szcz7tów wewnątrz kościoła i
konserwacj a wiecznych malowideł'
Ww uchwała stanowi załączniknr 9 do ninie.iszego protokołu

Ad.pkt 12
Projekt uchwały w sprawie aktualizacji opisu obwodów głosowania oTM adresów
obwodowych komisji wyborczych przedstawił Przewodnlczący Rady Gminy. Nie wnoszono
uwag' PrzewodnicZący przęprowadzlł głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:



- 14- ,,Za",0-,,przeciw'',0-,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/2431201,4 w sprawie
aktualtzacjt opisu obwodów głosowania oraz adresów obwodowych komisji wyborczych'
Ww uchwała stanowi załącznlk nr 10 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 13
Projekt uchwały w sprawie aktualizacji opisu granic okręgów wyborczych przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził
głosowanie' Następnie Rada w głosowaniu:
- 14- ,,Za",0_ ,,przeciw'', 0_,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXDV244|201,4 w sprawie
aktualizacji opisu granic okręgów wyborczych.
Ww uchwała stanowi załącznilknr 11 do niniejszego protokofu

Ad.pkt 14
Projekt uchwały W sprawie przyjęcia ,,Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów
Zawrcrających Azbest z tęręnu Gminy osięciny na lata 2014-Ż032'' przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący ptzeprowadzlł
głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
-|4- ,,Za",0- ,'przeciw", 0-,,-wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/245|20I4 w sprawie
przyjęcia,,Programu Usuwania Azbestu i Wyrobów Zawierąących Azbest z tęrenu Gminy
osięciny na lata 20I 4 -2032" .

Ww uchwała stanowi załączntknr 12 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 15
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i PrzeciwdziałaniaNarkomaniina2014 rok przedstawiŁPrzewodniczący Rady
Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniazący przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w
głosowaniu:
-I4- ,,za",0- ,,przeciw''' 0-,'wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/246|20I4 w sprawie
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
P rzęciw dziŃ'ania Narkoman ii na 20 I 4 r ok'
Ww uchwała stanowi załączł'ik nr 13 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 16
Projekt uchwały w sprawie upowaznienia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy
Społecznej w osięcinach do załatwtania indywidualnych spraw z za|<ręsu administracji
publicznej dotyczącej ztyczałtowanego dodatku energetycznęgo o którym mowa w ustawię z
dnia 10 kwietnia 1997 roku_ Prawo energetyczne przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Nię wnoszono uwag. Przewodnicząly przeprowadzlł głosowanie. Następnie Rada w
głosowaniu:
-I4- ,,za",0_ ,,przeciw''' 0-,,wstrzym.się"_ podjęła uchwałę Nr XXIX/247l20I4 w sprawie

upowaznienia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w osięcinach do

załatwiania indywidualnych spraw z zabęsu administracji publicznej dotyczącej

zryczałtowanego dodatku energetycznego o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997

roku- Prawo energetyczne.
Ww uchwała stanowi załącznlknr 14 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 17
Projekt uchwały w sprawie podwyzszenia kryterium dochodowego uprawniającego do

ptzyznania zas1łku celowego na zakup posiłku lub zywności dla osob objętych wieloletnim
prog'u-.* wspierania finansowego gmin w zakresie dozywiania,,Pomoc państwa w zakresie



dozywiania" na lata 2014-2020 przedstawił Przewodnlczący Rady Gminy. Nie wnoszono
uwag. Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
-I4- ,,Za",0- ',przeciw'', 0-,,wstfzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/248|Ż0I4 w sprawie
podvnryŻszenia kryterium dochodowego uprawniającego do ptzyznania zasiłku celowego na
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim proglamem wspierania
finansowego gmin w zakresie dozywiania ,,Pomoc państwa w zakresie dozywiania" na lata
2014-2020.
Ww uchwała stanowi załączntknr 15 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 18
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiąz5,łvania Problemów Społecznych na
teręnie Gminy osięciny naIata20I4-2020 przedstawił Przewodntczący Rady Gminy.
Nie wnoszono uwag' Przewodniczący przeprowadzlł głosowanie. Następnie Rada w
głosowaniu:
-|4- ,,Za",0- ',przeciw'', 0-,,wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/2491201'4 w sprawie
przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Gminy osięciny na
lata2014-2020.
Ww uchwała stanowi załącznik nr l6 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 19
Projekt uchwały w sprawie określęnia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem
l:i;b zarządzającym jest Gmina osięciny, warunków t zasad korzystania z ntch otaz opłat za
ich korzystanie przedstawił Przewodntczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag.
Przewodnic zący przęprowadził gło sowani e' Następnie Rada w gło sowaniu :

-I4- ,,Za",0_ ',przeciw", 0-,,wstrzYm.się"- podjęła uchwałę Nr XXIX/250120I4 w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest
Gmina osięciny, warunków t zasad korzystania z ntch oruz opłat za tch korzystanie.
Ww uchwała stanowi załączniknr 17 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 20
Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodzę ptzetatgu ustnego nieograniczonego
nieruchomości zabudowanej budynkiem byłej szkoły podstawowej przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy. Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadzlł
głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
-I4- ,,Za'',0- ,,przeciw''' 0-,,wstlzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXDV250|20I4 w sprawie
sprzedaży W drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości zabudowanej
budynkiem byłej szkoły podstawowej.
Ww uchwała stanowi załączntknr 18 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 21
Projekt uchwały w sprawie WraŻenia zgody na nieodpłatne nabycie nięruchomości
przedstawił Przewodntczący Rady Gminy. Nie Wnoszono uwag. Przewodniczący
przeprowadził głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:
-7.4- ,,za",0- ,,przeciw", 0-,,wstrzym.się"- podjęła uchwałę Nr XXIX/25I|20I4 w sprawie
wyruŻenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.
Ww uchwała stanowi załączniknr 19 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 22
Projekt uchwały w sprawie wyraŻenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy' Nie wnoszono uwag. Przewodniczący przeprowadził
głosowanie. Następnie Rada w głosowaniu:



-I4- ,,Za",0- ,,przeciw'', 0_',wstrzym.się''- podjęła uchwałę Nr XXIX/252|2014 w sprawie
v,yraŻenta zgody na odpłatne nabycie nieruchomości.
Ww uchwała stanowi załączni|k nr 20 do niniejszego protokołu

Ad.pkt 23
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzen nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
przedstawił Wójt.
Nie wnoszono uwag.
Ww sprawozdanię stanowi załączniknr Ż| do niniejszego protokofu.

Ad.pkt 24
Sprawozdanię z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego przedstawiła p. Krystyna Pawlak,
kierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej .

Nie wnoszono uwag.
Ww sprawozdanie stanowi załączniknt 22 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 25
Radni zgodnie zadecydowali, Żeby nie przedstawiaó na sesji Sprawozdania z działalności
Wspólnych Komisji.
Ww sprawozd an i ę stanow i załącznik w 23 do niniej sze go protokołu.

Ad.pkt 26- 31
Radni zgodnie zadecydowali zeby nie przedstawiać sprawozdan z poszczególnych Komisji.
Sprawozdania stanowią następuj ące załączniki do protokołu:
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej i Gospodarki Gruntami.
Ww sprawozdanię stanowi załączniknr 24 do niniejszego protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji ds. obywatelskich za20l3 rok.
Ww sprawozdanie stanowi załącznlk nr 25 do niniejszego protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji oświaty' Kultury, Zdtowta i Spraw Socjalnych'
Ww sprawozdanie stanow i załącznik rlr 26 do niniej szego protokołu.

Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budownictwa i Gospodarki Komunalnej.
Ww sprawozdanie stanowi załączniknr 27 do niniejszego protokołu'

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowej za20l3 rok.
Ww sprawozdanię stanowi załącznlk nr 28 do niniejszego protokofu'

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za20l3 rok.
Ww sprawozd an ię stanow t załącznik nr 29 do n iniej sze go protokołu'

Ad.pkt 32
Głos zabrał radny Rolewski, poprosił Wójta o informację na temat posterunku policji.
Wójt odpowiedziaŁ, ze na następną sesję przybędzie starosta.

Następnie głos zabrał p' Jan Sikorski, prezes Klubu Srodowiskowego HDK PCK ,'Strazak Nr
375 przy oSP osięciny, który przedstawił pismo prośby o sfinansowanie spotkania
honorowych dawców I<rwi z okazji piątej rocznicy powołania klubu.
Pismo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu'

Kolejno Wójt poinformował' ze o 65.000 zł została zmntejszona subwencja oświatowa, jest to
zła wiadomoŚć, bo zwiększy się deficyt. Dotyczy to przede wszystkim przydomowych
oczyszczalni ścieków, gmina otrzyma środki unijne, ale potrzebny jest wkład własny, nie
wiadomo czy Regiona|nalzba obrachunkowawyrazi zgodę na kredy, reaIlzacjatego zadania
musi być szybka, bo ostatnia płatność jest do połowy następnego roku' Gmina powinna



szybko podchodzió do procedur przetargowych, ale przetargu nie mozna ogłosió bo nie ma
środków w związkuztymtrzęba się zastanowió jak to zadarie wykonaó.

Kolejno radny Rolewski przypomniał' Że złożył wniosek o zabezpieczenię środków w kwocie
20.000 zł na szczępienia zabezpieczające przeciwko rakowi szyjki macicy dla dziewczynek w
wieku od 12 do 16 lat, jednak kwota zartknęła by się w 12.000 zł, tadny chciałby znać,

stanowisko Rady Gminy na ten temat.
Następnie radny Rolewski zapytał o decyzję na temat wniosku Pauliny Wdowiak.

GŁos zabrał Wójt' poinformował, że jezeli chodzi o pomoc dla Pauliny Wdowiak to rodzice
nie kwalifikują się do środków z Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej natomiast
indywidualnie nie moŻna wypłacić środków sąto wskazania RIo.
Wójt przypomniał, ze wszystkię wnioski idą w kierunku wydatków a budzęt trzęba w jakiś
sposób zarrknąó, tak samo jest jeśli chodzi o plogramy zdrowotne. Grup, które by trzęba
dofinansowaó jest bardzo wiele.
Ponownie głos zabrał radny Rolęwski przypomniał, że składał jeszcze jeden wniosek, który
dotyczył nagłośnienia na stadionie' Na trybunach po prawej stronie nic nie słychać, ttzeba o
tym p o myś le ć juŻ ter az zarńm Zacznąs i ę i mprezy.
Kolejno radny Rolewski złoŻył wniosek dotyczący zablerania śmieci wielkogabarytowych
przez Saniko ze wzg|ędu na to, żę mięszkańcy nie zawsze majączym przewteźć duŻe rzeczy
na PSZOK.
Po zrealizowaniu wszystkich punktów z porządku obrad Przewodniazący Rady Gminy
podziękował wszystkim obecnym i zamknf, obrady XXIX Sesji Rady Gminy.
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Sporządziła:
Magdalena Malec


